



City Hall will be open to the public Wednesday June 3rd. Hours of operation will be 9:30 to 11:30 and 12:30 to 3:00.

Please use the front door on Water Street and follow instructions posted on the door. Anyone needing access to the wheelchair lift is asked to call 789-2700 to make an appointment.

The number of customers able to access the building at one time will be limited and you may experience wait times. We appreciate your patience.

We encourage you to continue making payments by mail, over the phone, on-line through Service NB or on-line through your bank. Not all banks are currently accepting City payments however we are working on having those set-up and expect the process to be completed shortly.

We also want to inform you that the boat ramp and the floating docks on the waterfront will remain closed for the summer.

We thank you for your cooperation and patience.

L'hôtel de ville sera ouvert au public à partir de mercredi le 3 juin. Les heures d'opérations seront de 9h30 à 11h30 et e 12h30 à 15h.

Veillez utiliser la porte d'entrée sur la rue Water et suivre les instructions affichées sur la porte.

Si vous avez besoin d'accéder à l'ascenseur pour fauteuils roulants, veuillez prendre rendez-vous en appelant le 789-2700.

Le nombre de clients pouvant entrer dans la bâtisse en même temps est limité. Il se pourrait que vous ayez à attendre. Nous vous remercions de votre patience.

Nous vous encourageons à continuer de faire vos paiements par la poste, par téléphone ou en ligne en travers votre banque ou à Service Nouveau-Brunswick. Ce ne sont pas toutes les banques qui peuvent vous offrir ce service pour l'instant mais nous travaillons à finaliser les arrangements avec celles-ci et le service devrait être en place sous peu.

Nous tenons également à vous informer que la rampe pour bateaux et les quais flottants du secteur riverain resteront fermés pour l'été.

Nous vous remercions de votre coopération et de votre patience.